

29 مايو 2013

الرقم: LD/L032/13

السيد حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: خبر صحفي

الرجاء الاطلاع على الخبر الصحفي المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،




واصل الفاخوري

المستشار العام للمجموعة



إعلان بخصوص حقوق الاكتتاب في أسهم "أرابتك"

دبي، 29 مايو 2013: تفتت أرابتك القابضة ("أرابتك/الشركة") الشركة المساهمة العامة الرائدة في مجال المشاريع الإنشائية الكبرى في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا الانتباه اليوم إلى أن أسهم أرابتك تعتبر أسهم بدون حقوق الاكتتاب بتاريخ 29 مايو 2013. وعملاً بالقواعد والانظمة المتبعة في سوق دبي المالي، فسوف يتم التداول بأسهم أرابتك من تاريخ 29 مايو 2013 بدون حقوق اكتتاب. وبالنسبة لمساهمي أرابتك المقيدين رسمياً في سجل الشركة لدى سوق دبي المالي حتى نهاية ساعات العمل الرسمية بتاريخ يوم 30 مايو 2013 (يرجى الاطلاع على الملاحظات أدناه) يحق لهم الاكتتاب بسهم واحد إضافي لكل سهم يملكونه ("المساهمون المؤهلون").

ويمكن لمساهمي الشركة المؤهلين المشاركة في الاكتتاب بأسهم زيادة رأس المال خلال الفترة الممتدة من يوم 9 يونيو 2013 حتى يوم 23 يونيو 2013 وذلك خلال ساعات العمل الرسمية لدى الفروع المشاركة لبنكي أبوظبي الوطني (بنك الاكتتاب الرئيسي) وأبوظبي التجاري (بنك الاكتتاب).

وسوف تتوفر طلبات الاكتتاب ومستندات الدعوة إلى الاكتتاب في أي من الفروع المشاركة لبنكي أبوظبي الوطني وأبوظبي التجاري بدءاً من تاريخ فتح باب الاكتتاب الموافق 9 يونيو 2013. ويمكن للمساهمين أيضاً الحصول على مستندات دعوة الاكتتاب من خلال زيارة الموقع الإلكتروني للشركة: www.arabtecholding.com

وقال السيد حسن عبدالله اسميك، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لأرابتك القابضة: "إننا على ثقة أن المساهمين سيشاركون بفاعلية في عملية الاكتتاب ونحث المساهمين على المشاركة في الاكتتاب في الوقت الملائم لضمان حصولهم على أسهم الاكتتاب. وتواصل أرابتك تحقيق تقدم قوي في تنفيذ استراتيجية الأعمال الخاصة بها، وسوف تسمح عملية الاكتتاب لمساهميننا بالمشاركة في النمو المقبل للشركة".

وأضاف اسميك: "ارتفعت قيمة العقود القائمة والمستقبلية لدى أرابتك بشكل ملحوظ خلال العام الماضي، والشركة في وضعية متميزة تمكنها من الاستفادة من فرص النمو المتوقعة للقطاع في المنطقة. وكذلك فإن سياسة توزيع الأرباح

التي قمنا بالإعلان عنها مؤخراً تهدف الى توفير عوائد منتظمة على الاستثمار لمساهميننا كونهم شركاء في نمو الشركة".

يذكر أن الشركة كانت قد أعلنت عن تحقيق نمو في عائداتها بنسبة 20% خلال الربع الأول من عام 2013 بما يصل إلى 1,55 مليار درهم إماراتي، بفضل أداء أعمال الشركة القوي في أسواق المملكة العربية السعودية وقطر.

ملاحظات:

يحق لمساهمي الشركة المسجلين في سجل الشركة المدرجة في سوق دبي المالي بنهاية ساعات العمل في 30 مايو 2013 ("تاريخ الاستحقاق") الإكتتاب في أسهم الزيادة ويكون لهم حق الأولوية بالاكتتاب في أسهم الزيادة . ولن تقبل أي طلبات إكتتاب في أسهم الزيادة من أي شخص يصبح مساهماً بعد تاريخ الاستحقاق .وتجدر الإشارة إلى أنه نظراً لأنظمة التسوية في سوق دبي المالي القائمة على مبدأ تسجيل الأسهم المشتراة في سجل الشركة بعد يومي عمل من تاريخ شراء الأسهم، يكون المساهم المسجل بتاريخ الاستحقاق هو الذي قام بامتلاك أسهم الشركة في 28 مايو 2013 بحد أقصى، ويكون بالتالي مؤهلاً للاكتتاب بأسهم الزيادة .أما من يصبح مساهماً بعد تاريخ الاستحقاق، فلا يحق له الاكتتاب في أسهم الزيادة.

- إنتهى -

نبذة عن أرابتك القابضة:

تختص شركة أرابتك التي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها، في الأعمال الإنشائية للمشاريع الضخمة والمعقدة، بما في ذلك الأبراج التجارية والسكنية، ومشاريع البنى التحتية وقطاع النفط والغاز . ونفذت الشركة مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أعلى مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، فضلاً عن المشاريع التقنية، مثل المطارات ومرافق النفط والغاز . تملك أرابتك القابضة سجلاً حافلاً بالإنجازات، وتلتزم بتسليم مشاريعها وفقاً للجدول الزمني والميزانية المحددة، الأمر الذي أسهم في تنمية أعمال الشركة بسرعة مطردة خلال الأعوام الماضية، واقترن اسمها بالجودة، الأمر الذي انعكس إيجاباً على أسعار العقارات الجاهزة التي نفذتها الشركة . تعمل الشركة في الوقت الراهن على مجموعة من أبرز المشاريع الإنشائية في منطقة الشرق الأوسط، بما في ذلك متحف اللوفر أبوظبي، ومشروع مشيرب في قلب العاصمة القطرية الدوحة، كما توسع الشركة أعمالها في مناطق جغرافية جديدة.

لمزيد من المعلومات:

برنزويك

زين بشناق

بريد إلكتروني: Zbushnaq@brunswickgroup.com

Announcement regarding Arabtec Rights Issue

DUBAI, 29 May 2013 – Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or “the Company”), a leading MENA construction company specialising in complex projects, today notes that the shares of Arabtec are deemed as being ‘Ex-Rights’ with effect from 29 May 2013. As per the rules and regulations of the Dubai Financial Market, Arabtec shares will trade, as of 29 May 2013, at the Ex-Rights price. Shareholders of Arabtec who are on the official Dubai Financial Market register as at the end of the official working hours on 30 May 2013 (see note below) are entitled to apply for one additional share for every share they hold (“Eligible Shareholders”).

Eligible Shareholders will be able to apply for Rights Issue shares from 9 June 2013 until 23 June 2013 during the official working hours from participating branches of National Bank of Abu Dhabi (lead receiving bank) and Abu Dhabi Commercial Bank (receiving bank).

Application forms for subscription and invitation to subscription documents will be available in any of the participating branches of National Bank of Abu Dhabi and Abu Dhabi Commercial Bank from 9 June 2013, the opening date of the subscription. Shareholders may also obtain the subscription invitation documents by visiting the Arabtec website: www.arabtecholding.com.

Hasan Abdullah Ismaik, Managing Director and CEO of Arabtec Holding said:

“We are confident that shareholders will participate actively in the Rights Issue and urge shareholders to apply for their additional shares in a timely manner in order to secure their Rights Issue shares. Arabtec continues to make good progress on delivering its business strategy and the Rights Issue will allow our shareholders to take part in the future growth of the business.”

Ismaik added: “Our backlog has increased significantly in the last year and the Company is in a very strong position to leverage the extended period of increased sector growth expected across the region. The dividend policy target we have already announced is aimed to provide our shareholders with a regular return on their investment as they participate in our growth.”

Arabtec reported recently a 20 percent rise in first quarter 2013 revenue to AED 1.55 billion, largely driven by strong performance in Saudi Arabia and Qatar operations.

Note:

Shareholders of the Company as per the share register of the Company listed on the Dubai Financial Market as at the end of the official working hours on 30 May 2013 (the “Due Date”) are entitled to subscribe for the Increase Shares and shall have a priority right in Increase Shares. Subscription applications in Increase Shares shall not be accepted by any person who becomes a shareholder after the Due Date. It should be noted that due to the settlement systems of the Dubai Financial Market based on the principle of registering shares purchased in the Company's record after two working days from the date of purchase, the shareholder registered on the Due Date is the shareholder who owns Company shares on 28 May 2013 at the latest, and shall be accordingly qualified to subscribe to the Increase Shares. Past the Due Date, becoming a shareholder shall not give entitlement to subscribe to the Increase Shares.

- Ends -

About Arabtec Holding

Since 1975, Arabtec Holding PJSC (Arabtec) has completed a number of iconic projects within the residential and commercial space. Projects include hotels, airports, higher education developments, residential buildings and distribution facilities, amongst others. Arabtec is also renowned for its expertise in industrial and infrastructure works including oil and gas, pipeline construction, power generation, marine works and general manufacturing facilities.

Arabtec was listed on the Dubai Financial Market in 2005, and at the time, was the first private construction firm to go public. Today, Arabtec Holding consists of many subsidiaries, with specialisation in all construction sectors. The Company currently operates in the UAE, Saudi Arabia, Qatar, Kuwait, Bahrain, Egypt, India, Jordan, Palestine, Russia and Syria. Arabtec continues to expand into additional markets; Arabtec recognises that this growth presents a new set of challenges but is cognisant of the endless opportunities this growth also allows.

For more information, please visit www.arabtecholding.com

For further information, please contact:

Brunswick Group +

Assheton Spiegelberg
Dominic Whiting